
Vsakdanja problematika
na Ajdovščini

Krajevna konferenca Socia-
. listične zveze delovnega Ijud-

stva v KS Ajdovščina je 19. te-
ga meseca pripravila razširje-
no sejo, kateri so prisostvova-
li tudi predstavniki občinske
fconference SZDL naše občine.

Po ptvoritvi sestanka so nav-
zoči najprej z enominutnim
molkom počastili spomln na
tragično preminulega predsed-
nika ZIS, tovariša Djemala
Bijediča.

Olani KK SZDL In gostje so
na sejd razpravljaM o uspehih
in problerMh v preteklem le-
fru ter o nadaljnji krepitvi vlo-
ge Socialistične zveze v fora-
jevni skupnosti.

Med uspehi v preteklem le-
feu, kd jfih je zabeležila KK
SZDL v KS Ajdovščdna, izsto-
pajo predvsem naslednji: us-
pe&ne priprave in izvedba re-
ferenduma za samoprispevek
II, solidarnostne akoiije za Po-
sočje, s katerimi je bilo zbra-
nih 78.080 din, vpladilo poso-jd-
la za ceste, fcjer so občand vpd
sald 859.745 din, uspešna izved-
ba javne razsprave o Zakonu o
združenem delu in mnage
druge.

Konec decembra preteklega
leba je bil ustanoivljen sindikal-
ni svet v krajevnd skupnosti.
To je iaredno pomemben ko-
rak pri nadaljmoti kireipitvi sa-
mouprave v ksrajevnd skupno-
sti, ker bodo delavci na ta na-
čin sodelovaM pri obldkovanju
pohiiike fcrajevine skupnostd
bolj, kot so lahko do sedaj.
V programu dela tega sveta bo
p&brebno zajefci vsa skupna
podrooja dela, trenutno pa so
tu najbolj aiktualna vprašanja
financiranja KS, družbenih
prostarov in spremljanje do-
gajanja v krajerai skupnosti.

Udeleženci sestanka so ob-
ravnavali tud ustanavljanje in
delovanje delegaoij v KS Aj-
ciovšSina. Predvsem izstopajo
kadrovski problemi pri sestavi
dfciegacij. Te so večkrat ne-
sklepdne, ker se vsi delegati
težko udeležujejo sestankov.
Poudaritd je tudd potrebno, da
je ustanovljena delegacija zbo-
ra stanovalcev v KS, ki je že
pričela z delom.

Organizaoija Zveze rezervnlh
vojaških starešin je pravkar'v
fazi ustanavljanja korajevndh
odborov, komunisti v njej pa
se bodo povezali v aktiv.

Pri delovanju družbenopold-
tičndh organizacdjj in samo-
upravnih organov v krajevni
skupnosti, se je SZDL izkazala
kot močan politični faktar.
Vendar pa so 61and KK SZDL
meniM, da je bilo premalo
storjenega v pogiedu politdčne-
ga osveščanja občanov. V ak-
tivnostd KS bi biio potrebno
vkiju&ti tudd več članov ZKS,
ki niso včlaiyeni v organizaoiji
na terenu.

Prav tako so težave priusta-
navljanju terenskiii odborov
SZDL, ki pa so prisotae tudi v
drugih KS. Tudd delovanju hiš-
nih svetov se bo v bodoče po-
trebno bolj posvetitd. Le preko
teh dveh oblik delovanja bo
mogoče bolj neposredno reše-
vati probleme občanov, saj do-
bivajo hišni sveti tudi čisto
nov pomen.

V raapravi se je izoblikoval
tudd predlog, da bi KS Ajdov-
ščma organizirala sestanek
vseh predstavnikmr KS v obči-
ni, na kat&rem bi uskladili in
poenotili statute krajevnih
sfeupnosti. To terjata predvsem
Zakon o združenem delu inZa-
kon o splošni ljudski obrambd.

Ns. seji so biLi obravnavani
tudi mnogi drugi pereči prob-
lenia v KS Ajdovščina, od ka-
terih bi omeniM le adaptacijo
vzgojnovarstvenega zavoda v
Puharjeva ulioi in gradnjo pri-
zidika osnovne šole Preždhov
Voranc, ki bo dokončan pred-
vldoma do maja latošnjega
leta. B. Jugovič


